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Plaça del Poble de Pal. PAL, 
LA MASSANA. Tel.: +376 83 64 00

Menù cap de setmana
25 € tot inclòs

MES DEL BACALLÀ

agències

andorra Turisme

La vall del Madriu centra  
el debat de l’Aula magna

Vall del Madriu-Perafita-Claror: un paisatge cultural. aquest és 
el títol sota el qual es va desenvolupar ahir la sisena sessió 
de l’aula magna. La directora de la comissió de gestió de 
la Vall del Madriu-Perafita-Claror, Susanna Simon, va destacar 
que aquest any s’instal·laran dos ecocomptadors a la vall per 
saber quants visitants rep.

TaTi masià

divulgació
encamp

Encamp ha preparat un seguit 
d’activitats per als infants per 
a les vacances escolars de Pas-
qua que tindran lloc en dos 
torns, del 22 al 25 d’abril i del 
28 del mateix mes al 2 de maig. 
La proposta de l’àrea de Jovent 
està pensada per a infants de 
6 a 11 anys amb un preu de 
85,50 euros per setmana, amb 
un descompte del 10% amb el 
carnet del Club Piolet i com a 
usuari de l’àrea de dia i un 20% 
per al segon germà. Jocs aquà-
tics, gimcanes i altres activitats 
formen l’oferta.

Proposta 
d’activitats per  
a infants de 6  
a 11 anys

Redacció
encamp

L’oposició al Comú d’Escal-
des-Engordany vol saber en 
quin estat està el pont del 
Madriu, que dóna accés a la 
zona de la Plana. Tal com va 
recordar la cap de la minoria, 
Cèlia Vendrell, farà gairebé 
un any el COEX (que n’as-
sumeix el manteniment) va 
informar el Comú que calia 
refer aquesta infraestructura 
ja que en cas contrari es podia 
esfondrar. 

Arran d’un informe sobre 
l’estructura encarregat per la 
corporació es va determinar 
que el perill no era tal, es va 
retirar una de les bigues per 
analitzar-la i es va reemplaçar 
per una de nova. La conse-
llera del PS+Independents ja 
va demanar informació sobre 
aquest pont en la darrera ses-
sió de comú i el cònsol menor, 
Marc Calvet, va exposar que 
els estudis encarregats per 
la corporació van determinar 
que les càrregues de les bi-
gues són superiors al que deia 

el primer informe i que ara 
cal assegurar-se que aquestes 
hipòtesis siguin bones i veu-
re què s’hi pot fer. Tot i que 
s’hi pot circular, Vendrell va 
recordar que fins ara hi havia 
pas alternatiu. Per tot ple-

gat, la consellera escaldenca 
va reiterar que la minoria vol 
saber “què passa amb aquest 
pont” i qui ha de fer-se càrrec 
de les obres.

Per altra banda, Vendrell 
també es va referir als indi-
cadors de Vivand donats a 
conèixer recentment (tot i 
que va remarcar que el Comú 
no els hi entregarà fins al 16 
d’abril). La consellera creu 
que les queixes de la part alta 
poden estar provocades més 
que res per sensacions.

L’oposició demana per 
l’estat del pont del Madriu

comú d’escaldes-engordany

M.S.C.
andOrra La veLLa

Un informe alertava 
de deficiències però 
un segon estudi les 
va matisar


